
P ů j d e m  s p o l u  d o  B e t l é m a …  

Školní kapela po roční nedobrovolné pauze vyjela na soustředění do hotelu 
Formule v Děčíně, během kterého se z něžných dívek staly rebelky v 
černém a ze slušných hochů zase černí rockeři.  

Na vše dohlíželi věčně mladí dospěláci- drsné duo pana ředitele a pana 
učitele Buriana. Samozřejmě se neobešli bez asistence našich učitelek paní 
Kolářové a Fibichové. Dokonce za námi zavítaly skutečné STARS- Filip a 

Vánoce nad Děčínem 
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            Redakce Letňák 
Dívat se, poslouchat a rozbalovat

ZŠ NA STRÁNI DĚČÍN 30.PROSINEC 2024

Během adventního času probíhají již tradiční koncerty školní kapely Yxes Joke Vánoce nad 
Děčínem. I letos kapela, kterou na vánoční koncerty posílí mnoho členů z pedagogického 
sboru, vystoupila celkem čtyřikrát na různých místech v  našem městě a jednou na 
vánočních trzích naší školy. Vánoce nad Děčínem letos obohatily další čtyři nové autorské 
vánoční písně, které publikum přijalo s nadšením.  

Gabča  
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 30. PROSINEC 2024

Prosinec je měsíc, kdy se všichni těší na 
Vánoce a prázdniny. Všechny vánoční 
akce otvírají osmé ročníky, které si pro své 
mladší spolužáky z  prvního stupně 
připravují nadílku a převlékají se do 
kostýmů Mikulášů, andělů a čertů. 
Čertovský rej a nadílku si pak naši 
nejmenší užijí i ve školní družině. 

Strání chodil Mikuláš …

Sleduj nás na Instagramu @redakce_letnak

Letošní vánoční trhy proběhly 19. 
prosince a nabídka byla opět 
b o h a t á . N e j e n k u l t u r a – 
v y s t o u p e n í d r a m a ť á č k u , 
hudebního semináře a školní 
kapely, ale i stánky s výrobky dětí, 
fotokoutek, kolo štěstí a něco 
dobrého k  snědku a nesmíme 
také opomenout již tradiční akci 
Školního parlamentu – letos se 
jednalo o charitativní sbírku 
hraček a her.  

Vánoční trhy 2024
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6. prosince se u nás na škole konala diskuze na 
téma Pocit bezpečí v našem městě v  rámci 
projektu Obec pro všechny. Do školy k  nám 
dorazily dvě mladé slečny, se kterými jsme si dvě 
hodiny povídali. Bylo nás jedenáct žáků z  2. 
stupně a připojila se k  nám naše školní 
psycholožka Irena Landová. Nejdříve se všichni 
představili a pak jsme si vybrali kartičky, na 
kterých byly napsány pocity,  jak se cítíme, když 
se procházíme po Děčíně. Rozhovor byl 
zaznamenáván, ale jen pro výzkum a naše 
identity   byly skryty. Pobavili jsme se i vtipnými 
historkami a zhodnotili jsme, co se nám tu líbí a 
co ne, co bychom změnili a co nechali. Myslím si, 
že jsme řekli vše podstatné a důležité a zároveň 
jsme se u toho pobavili. 

Jsme v bezpečí? 

Bětka Czastková
Autor článku 

Sportovní úspěchy 

I v prosinci se naši žáci zúčastnili řady sportovních akcí a soutěží. Výběr dětí z pátých tříd 
postoupil v  basketu do Prahy, kde se sice v  konkurenci celé republiky neumístil na 
medailovém místě, ale děti získaly skvělou zkušenost a zážitky. Výběr žákyň z druhého stupně 
získal 4. místo na  turnaji v  přehazované, medailová místa pak získaly účastnice Vánoční 
pohybové soutěže. Děkujeme nejen všem nadšeným sportovcům, ale i jejich učitelům, kteří 
je na tyto akce připravovali a doprovázeli. 



 30.PROSINEC 2024 

 

4

Autorské fórum 

Letos se, jak je každým rokem tradicí, opět konalo Autorské fórum. Účastnila jsem se již 
potřetí a vždy je to zajímavý a hezký večer, kdy si my žáci pozveme své rodiče, prarodiče, ale i 
kamarády, před kterými čteme své texty. Většina z nás je vždycky hodně nervózní. Letošní 
téma bylo Ztráty a nálezy a vznikly různorodé texty - úvahy, příběhy i básničky. Novinkou letos 
byly i texty našich spolužáků ze čtvrté třídy. Během večera zazněl i hudební doprovod 
v podání naší spolužačky z devítky Markét Janatové. Večer se moc povedl, publikum nám 
zatleskalo a domů jsme si na památku odnesli sborník všech našich textů. 

Káťa Kučerová

Autor článku 
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